
     ДО Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ, 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ Г-Н БОРИСЛАВ БЕДЖЕВ, 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН 

 

 

ПИТАНЕ 

 

ОТ ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ ГРУПАТА НА БСП 

 

ОТНОСНО: СПОРТНА ЗАЛА „ЮНАК“ 

 

 

Уважаеми г-н Христов, 

С Договори № 25-01-523 от 24.10.2010г. и № 25-01-435 от 15.08.2012г. 
недвижими имоти – спортни зали в Спортна зала „Юнак“ са отдадени под наме на 
СКТМ „Мадара - Шумен“. В приемо-предавателни протоколи от съответно 28.09.2010г. 
за първия договор и от 20.08.2012г., неразделна част от същите договори е описано 
подробно състоянието на помещенията. Освен това и в двата протокола е записано, че в 
имотите електромери липсват! С молба изх. № 3 / 03.04.2015г. до Директора на ОЖИ, 
председателя на ОС на СКТМ „Мадара - Шумен“ е поискал от ОП „ОЖИ“ да му бъде 
указан начик и срок за отчитане на поставен електромер, който е обособен за отчитане 
на показания за търговски обект, част от предмета на договор за наем – кафе-аперитив. 
Отговор на тази молба не е получен от управителя към датата на подаване на 
настоящото. Изпратено е обаче уведомително писмо от Директора на ОП „ОЖИ“ до 
председателя на СКТМ „МАДАРА - ШУМЕН“ с дължима сума за периода 12.2015 – 
03.2016г. сума за изразходвана ел. енергия на обекта (изх. № 116//18.03.2016г.). Освен 
това от Ваша страна е изпратено и писмо № 9200 3600 от 08.04.2016г. до председателя 
на СКМТ „Мадара - Шумен“, че представлявания от него спортен клуб дължи сума за 
ел. енергия в размер на 66 859.19лв. „от началото на договорите до края на 2015г.“ в 
едно с предупреждение за развалянето на договорите в 10 дневен срок в случай на 
неизпълнение на задължението.  

Поради това на основание чл. 119 от Правилника за организацията и дейността 
на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен, отправям питане по следните въпроси: 



1. След като на обекта няма електромери на какво основание се дължи 
възстановяване на разходи за ел.енергия? 

2. Предвид липсата на електромер как е установен точния размер на 
консумираната от наемателя ел. енергия? Издавани ли са разходно-оправдателни 
документи по смисъла на Закона за счетоводството за посочените от Вас в 
писмото суми? 

3. Каква ще бъде съдбата на Спортна зала „Юнак“ в случай на разваляне на 
договорите? 

4. Какво ще се случи с направените инвестиции в размер на 96 826лв. от наемателя 
в обекта? 
 
Прилагам:  
1. Молба от Председалтея на СКТМ „Мадара - Шумен“ до директора на ОП 

„ОЖИ“ от 03.04.2015г. 
2. Уведомително писмо изх. № 116 / 19.03.2016г. до председателя на СКТМ от 

директора на ОП „ОЖИ“ 
3. Приемо-предавателен протокол от 28.09.2010г.  
4. Приемо-предавателен протокол от 20.08.2012г. 
5. Писмо изх. № 92 00 360 на Община Шумен 
  
Моля на основание чл. 122 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен да ми предоставите писмен отговор. 

 
     
        

   С Уважение: ............................... 
Веселин Пенчев 


